



Confirmation of your personal information request / Confirmation de votre demande de renseignements personnels

From ATIP Notifications - Notifications d'AIPRP <noreply-nepasrepondre-atip-airp@notification.canada.ca>

Date Tue 2025-07-01 9:49 AM

To mlepore@hotmail.com <mlepore@hotmail.com>



Government
of Canada

Gouvernement
du Canada

Successfully submitted!

Thank you for your personal information request submission. Your request "mark_lepo" to Financial Transactions and Reports Analysis Centre of Canada has been successfully submitted. Your AORS reference number is **EP2025_0364288**.

You may be contacted about your request by the Access to Information and Privacy Office of the Institution to which your request is addressed.

For more information about the request process, refer to the [How access to information and personal information requests work](#) page.

To contact the institution about your request, refer to the [list of access to information and privacy coordinators](#).

Votre demande a bien été reçue.

Merci d'avoir présenté votre demande de renseignements personnels.

Votre demande « mark_lepo » a bel et bien été transmise à Centre d'analyse des opérations et déclarations financières du Canada. Votre numéro de référence du SDAL est **EP2025_0364288**.

Le bureau de l'accès à l'information et de protection des renseignements personnels de l'institution à laquelle vous avez présenté votre demande pourrait vous contacter au sujet de votre demande.

Pour en savoir plus sur le processus de présentation des demandes, consultez la page [Fonctionnement des demandes d'accès à l'information et à des renseignements personnels](#).

Pour joindre l'institution concernée au sujet de votre demande, consultez la liste des [coordonnateurs de l'accès à l'information et de la protection des renseignements personnels](#).

Canada 